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REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA BAŠKA VODA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

Baška Voda, 19. prosinca 2022. 

 

 

 

ZAPISNIK 

(o sjednici se vodi tonski zapis) 
 

 

Sa osme sjednice Općinskog vijeća Baška Voda, održane dana 19. prosinca 2022. u 

prostorijama Omladinskog doma Baška Voda, s početkom u 9,00 sati. 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Ante Lončar 

Frano Divić 

Vicenco Cvitanović 

Lovre Topić 

Ivan Granić 

Nikša Staničić 

Dražen Radojković 

Dragan Svalina 

Josip Topalović 

Ljubo Topić  

Rajko Jurišić  

Ines Buljubašić  

 

ODUSTNI VIJEĆNICI: 

Matejas Jozipović 

 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Josko Roščić, načelnik Općine Baška Voda 

- Nediljko Marušić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije 

- Tea Buljan, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za gospodarenje prostorom i 

komunalno-prometne poslove 

- Ana Nemčić, zapisničar 

 

 

Presjednik općinskog vijeća Ante Lončar pozdravio je prisutne na sjednici, utvrdio postojanje 

kvoruma, te predložio sljedeći  
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DNEVNI RED 
1. Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice Općinskog vijeća 

2. Prijedlog Odluke o proračunu Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- razvojni program za 2023.godinu 

- Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna za 2023. godinu 

- Prijedlog odluke o financiranju javnih potreba za rad mjesnih odbora Općine Baška Voda 

za 2023. Godinu 

- Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- Plan nabave roba, radova i usluga za proračunsku 2023. godinu 

- Program financiranja javnih potreba u predškolskom odgoju Općine Baška Voda za 2023. 

godinu 

- Program financiranja javnih potreba u kulturi Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- Program financiranja javnih potreba u športu Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- Socijalni program Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- Program građenja objekata i uređenja komunalne infrastrukture na području Općine Baška 

Voda u 2023. godini 

- Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Baška Voda u 2023. 

godini 

3. Prijedlog Odluke o općinskim porezima Općine Baška Voda 

4. Prijedlog Odluke o komunalnom redu Općine Baška Voda 

5. Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi na području Općine Baška Voda 

6. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut Dječjeg vrtića ‘’Ježić’’ Baška Voda 

7. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu I načinu rada 

Dječjeg vrtića ‘’Ježić’’ Baška Voda 

 

 

Općinski načelnik predložio je nadopunu dnevnog reda sa točkom Prijedloga Odluke o 

davanju suglasnosti za provedbu projekta ‚‘Opremanje turističko-informativnog centra u 

naselju Promajna‘‘ i točka koja se odnosi na informaciju uređenja igrališta, a u sklopu 

proračuna 2023. 

 

Dnevni red predložen od strane općinskog načelnika prihvaćen je većinom glasova ZA ''10'' 

/ZA ''2'' Topalović, Topić/. 

 

Dnevni red predložen od strane predsjednika Općinskog vijeća usvojen je većinom 

glasova ZA ''10'' /PROTIV ''2'' Topalović, Topić/ . 

 

AKTUALNI SAT 

 

Vijećnik Topalović postavlja pitanje općinskom načelniku s obzirom da sada idu izmjene 

prostornog plana, da li postoji mogućnost kada bi vi to mogli donijeti. 

Općinski načelnik odgovara da on planira prostorni plan općine Baška Voda sa novim 

kartama 1:1000 donijeti nekad iza turističke sezone, kompletno ide novi prostorni plan, staviti 

ga na nove karte. Kaže da će probati otići iza Nove godine i do Državne geodetske uprave, do 

gosp. Šanteka te da smo do sada radili na službenim kartama 1:2880, a da ima saznanja da 

možemo dobiti najnovije karte. 

Vijećnik Topalović postavlja drugo pitanja vezano uz postojeće objekte na području općine 

Baška Voda, da se  ljudima koji imaju nedovršene objekte dopusti dovršiti ih. 
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Općinski načelnik odgovara da smatra ako imaju uvjete za parkirna mjesta, zelenila i svega, 

da mogu. Cilj nije bio smanjivanje sa četiri na tri kata i domaćim ljudima napraviti loše, nego 

zaustaviti gradnju stanova. 

Vijećnik Topalović pita vezano za nemogućnosti rješavanja parkinga, da li postoji za 

postojeće objekte neka klauzula, da imaju mogućnosti riješiti parking. 

Općinski načelnik odgovara da bez parkinga ne dozvoljava ni zakon. Nekada je bilo 100 

metara, ali je zakon to izbacio.  

Vijećnik Topalović postavlja pitanje, a koje je već postavio, vezano za javno dobro, objekat 

koji se nalazi blizu hotela. 

Općinski načelnik odmah odgovara da svako javno dobro, putevi, potoci, negdje su se 

knjižile i Hrvatske vode, bez obzira što je to bio i put i potok. Kaže da je on potpisivao onako 

kako su mu stručne službe dale. To ne znači da je neko s time postao vlasnik. U taj trenutak 

na terenu je bilo takvo stanje. Da bi netko mogao postati vlasnikom treba dati zahtjev i 

otkupiti. U prošlom sazivu Općinskog vijeća svim građanima koji su uzurpirali javno dobro, a 

nije potok, nije put, dano je pravo da mogu otkupiti to po tržišnim cijenama. U ime Općine 

Baška Voda sve katastarske stvari potpisuje on na temelju uvida stručnih službi koji izađu na 

teren, kaže načelnik.      

Vijećnik Topalović kaže da je poslao i pismeno upit. 

Općinski načelnik kaže da je vidio upit i da je on potpisao onako kako je i stanje na terenu. 

Vijećnik Jurišić predlaže vezano uz prostorni plan da se zbog bolje transparentnosti da neki 

pisani trag o izmjenama da se one točno vide te da li je moguće da dođe do toga. 

Općinski načelnik odgovara da može. Kaže i kako on kad bi znao da će domaći ljudi raditi 

na svojoj zemlji, da neće prodavati da dođe netko drugi, da bi potvrdio da se otvori sve do 

Baškog polja. Nažalost, zemlja od bungalova do prvog potoka i drugog potoka je sva prodana. 

Vijećnik Topalović se nadovezuje na temu vezanu za zgrade. Obraća se načelniku i kaže da 

je on krivac za ovoliki broj zgrada. 

Općinski načelnik ga prekida i pita zašto misli da je on krivac. On nije prodao ni didovinu ni 

očevinu. Zakon ne razlikuje domaće i strane ljude. Kaže da smo mi jedina općina koja je 

domaćim ljudima dala popust na komunalije od 80% . Najviše viču oni koji su najviše prodali. 

Vijećnik Jurišić spominje zgradu poviše Vodovoda, te jedino stambeno naselje koje je 

trebalo biti građeno je ono na potoku poviše 'Desperada' . Kaže da je po njemu puno gora 

situacija u Promajnoj. Kaže da treba naći neko rješenje, kao i Brela. Nadalje, vijećnik Jurišić, 

kaže da se malo interesirao što se tiče vodovoda, te da su gubitci vodovoda Imotski oko 90% , 

te ga zanima kakav će biti stav ako centrala naredi spajanje. 

Općinski načelnik kaže da su svi protiv toga, a što su i potpisali. 

 

Ad. 1. 

Predsjednik vijeća otvorio je prvu točku dnevnog reda Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice 

Općinskog vijeća.  

Vijećnik Topić dao je primjedbu na zapisnik koja glasi da zadnji put kada je bilo glasanje oko 

nadopune dnevnog reda Prijedloga Odluke o osnivanju Mjesnog odbora Topići, da je on 

glasao ZA. 

Većinom glasova ZA ''10'' / ''2'' PROTIV Topalović, Topić/ usvojen je zapisnik sa 7. sjednice 

Općinskog vijeća. 

 

Ad. 2. 

Predsjednik vijeća otvorio je drugu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o proračunu Općine 

Baška Voda za 2023. godinu: 
- razvojni program za 2023.godinu 

- Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna za 2023. godinu 
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- Prijedlog odluke o financiranju javnih potreba za rad mjesnih odbora Općine Baška Voda 

za 2023. Godinu 

- Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- Plan nabave roba, radova i usluga za proračunsku 2023. godinu 

- Program financiranja javnih potreba u predškolskom odgoju Općine Baška Voda za 2023. 

godinu 

- Program financiranja javnih potreba u kulturi Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- Program financiranja javnih potreba u športu Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- Socijalni program Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- Program građenja objekata i uređenja komunalne infrastrukture na području Općine Baška 

Voda u 2023. godini 

- Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Baška Voda u 2023. 

godini 

Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. 

Vijećnik Topić kaže da je proračun friziran. Smatra da se socijalni program treba dignuti sa 

205 na 305 tisuća eura. Po pitanju sporta, kaže kako je sramotno da klub 1. lige ne dobiva ni ti 

jednu kunu od općine, dok Urania dobije 160 tisuća eura za nižu ligu, dok prvak države ne. 

Vijećnik Topalović se slaže da je proračun friziran. Kaže kako se kroz socijalni program ne 

vide kriteriji dodjeljivanja potpore, te da se daje kako kome paše. 

Vijećnik Topalović daje amandman koji glasi da se u Programu financiranja javnih potreba u 

športu Općine Baška Voda za 2023. godinu Boćarskom klubu Biston rasporedi od 50.000 do 

70.000 kuna. 

Amandman nije usvojen većinom glasova PROTIV ''8''/ ZA ''4'' Topalović, Topić, Jurišić, 

Buljubašić/.  

Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''4''  Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ donesena je 

Odluka o proračunu Općine Baška Voda za 2023. godinu ; 
- razvojni program za 2023.godinu 

- Odluka o izvršavanju proračuna za 2023. godinu 

- Odluka o financiranju javnih potreba za rad mjesnih odbora Općine Baška Voda za 

2023. Godinu 

- Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih 

u Općinskom vijeću Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- Plan nabave roba, radova i usluga za proračunsku 2023. godinu 

- Program financiranja javnih potreba u predškolskom odgoju Općine Baška Voda za 

2023. godinu 

- Program financiranja javnih potreba u kulturi Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- Program financiranja javnih potreba u športu Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- Socijalni program Općine Baška Voda za 2023. godinu 

- Program građenja objekata i uređenja komunalne infrastrukture na području 

Općine Baška Voda u 2023. godini 

- Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Baška Voda u 

2023. godini 

 

 

Ad. 3. 

Predsjednik vijeća otvorio je treću točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o općinskim porezima 

Općine Baška Voda. Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. U 

raspravi su sudjelovali vijećnik Topalović, Topić, Jurišić i općinski načelnik. 

Vijećnik Topić kaže da se cijene javne površine dignu na 500 eura, da se svakako nitko ne 

buni. 

Vijećnik Topalović smatra da su cijene pretjerano podignute, da je 20-30% ok, ali da je duplo 

više pretjerano jer je ionako sve otišlo previše gore. 
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Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''4'' Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ donesena je 

Odluka o općinskim porezima Općine Baška Voda 

 

 

 

Ad. 4. 

Predsjednik vijeća otvorio je četvrtu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o komunalnom 

redu Općine Baška Voda. Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. 

Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''4'' Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ donesena je 

Odluka o komunalnom redu Općine Baška Voda 

 

 

Ad. 5. 

Predsjednik vijeća otvorio je petu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi 

Općine Baška Voda. Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. 

Većinom glasova ZA ''10'' /PROTIV ''2'' Topalović, Topić/ donesena je 

Odluka o socijalnoj skrbi Općine Baška Voda 

 

 

Ad. 6. 

Predsjednik vijeća otvorio je šestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o davanju 

suglasnosti na Statut Dječjeg vrtića ''Ježić'' Baška Voda. Nakon uvodnih riječi općinskog 

načelnika pristupljeno je raspravi. 

Većinom glasova ZA ''10'' /PROTIV ''2'' Topalović, Topić/ donesena je 

Odluka o davanju suglasnosti na Statut Dječjeg vrtića ''Ježić'' Baška Voda 

 

Ad. 7. 

Predsjednik vijeća otvorio je sedmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o davanju 

suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića ''Ježić'' Baška 

Voda. Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. 

Većinom glasova ZA ''10'' /PROTIV ''2'' Topalović, Topić/ donesena je 

Odluka o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Dječjeg vrtića ''Ježić'' Baška Voda 

 

Ad. 1. nadopune Dnevnog reda 

Predsjednik vijeća otvorio je prvu točku nadopune dnevnog reda Prijedlog Odluke o davanju 

suglasnosti za provedbu projekta ‚‘Opremanje turističko-informativnog centra u naselju 

Promajna‘‘ 

Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. 

Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''4'' Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ donesena je 

 

Odluka o davanju suglasnosti za provedbu projekta ''Opremanje turističko-

informativnog centra u naselju Promajna'' 
 

 

Zapisnik sastavila 

Ana Nemčić 

 

Predsjednik Općinskog vijeća 

Ante Lončar 


